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Abstract (en)
[origin: US4373755A] Previously known lifting devices for transportation of flasks having lateral trunnions at each end and containing radioactive
material were not employable for different sizes of large flasks without considerable adjustments and structural alterations. This invention avoids the
necessity for such changes and alterations with a lifting device which consists of a crane hook attachment structure on top of a torsion body having
cross pieces on its opposite ends from which hang lug side arms for detachable engagement with the trunnions of the flask. One cross piece is
rigidly fixed on the torsion body, while the other cross piece is suspended for tilting on a horizontal axis on the torsion body. The lug side arms are
suspended from laterally swingable end portions of the cross pieces and are secured to the cross pieces swivelingly around vertical pivots.

Abstract (de)
Die bisher bekannten Hebezeuge zum Transportieren von mit Tragzapfen versehenen Behältern mit radioaktiven Stoffen waren ohne grössere
Umrüstungen und Umbauten nicht für verschieden grosse Behälter einsetzbar. Umrüstungen sind nicht mehr erforderlich bei einem Hebezeug,
das aus einer Kranhakenaufnahme, einem Torsionskörper und zwei Traversen mit Anschlaglaschen für die Behältertragzapfen besteht, wobei die
Verbindung zwischen Kranhakenaufnahme und dem Torsionskörper über Spindelgestänge erfolgt, die eine Traverse starr mit dem Torsionskörper
verbunden, die andere Traverse pendelnd an dem Torsionskörper aufgehängt ist, die Anschlaglaschen stufenlos verschiebbar und um die
Vertikalachse schwenkbar an den Traversen befestigt sind und Fanghaken an der pendelnd aufgehängten Traverse angebracht sind.
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